
Geachte leden van de Raad,

 

Ik werd door de Griffie geattendeerd op het feit, dat ik nog een toezegging heb open staan (20-

031) en een antwoord moet geven op de wat er gebeurt wanneer de raad van de gemeente Oss de 

nieuwe strategische agenda van de Regio Noordoost Brabant niet vaststelt of wijzigingenvaststelt 

op het huidige convenant en wat hier de consequenties van zijn.

In de Gemeenschappelijke regelingen hebben alle gemeenten ieder 1 stem. De Gemeenteraden 

wordt gevraagd om in te stemmen met kadernota’s begrotingen, verantwoordingen etc. De 

zienswijzen worden besproken in het Algemeen Bestuur en al dan niet overgenomen. Indien de 

meerderheid van de gemeenten eenzelfde zienswijze hanteert wordt deze in principe 

overgenomen. Het is aan de portefeuillehouder om hierover verantwoording af te leggen aan de 

Gemeenteraad.

 

 

Met vriendelijke groet,

Drs. Wobine J.L. Buijs-Glaudemans

Burgemeester van Oss


